
Zápis č. : 9/2012 

Jednání osadního výboru Radešov 

Dne: 21.12.2012 

Přítomni: M. Pohlová, M. Seidlová, J. Krtička 

Projednávané body: 

- poděkování TS za opravu nesvítících lamp i za komplikovanou opravu osvětlení celého 
Radešova, kdy se vesnice nořila do tmy, třeba jen na několik hodin, pak se osvětlení rozsvítilo 

Dohodli jsme se, že zatím žádné další problémy v Radešově nejsou. Chceme poděkovat za 
celoroční spolupráci a popřát vám do nového roku hlavně zdraví a hodně spokojených 
Poličáků. 

Za osadní výbor zapsala M. Pohlová 

 


